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Styrelsen informerar                                                                                        
från styrelsemötet 2025-02-17                                                                                                      

Årsmötet                                                                                                     
Arbetet med att färdigställa allt underlag till årsmötet 29 mars är i full gång.                                     

Budgeten blir en nerbantad historia då vi inte önskar några extradebiteringar.                                  
Men vi har trots det fått lägga in en höjning av arrende och medlemsavgift.                                 

Verksamhetsberättelse/årsredovisning                                                                          
beskriver vad vi har gjort under 2024.                                                                            

Verksamhetsplan beskriver de viktigaste händelserna under 2025                                       
Valberedningen har namnförslag till alla vakanser. Vi har fyra val/omval på ledamöter i 

stället för tre, men till den fjärde finns också namnförslag.                                                          
Revisorerna har granskat siffror och verksamhet för 2024 och kommer med en 

revisionsberättelse till årsmötet.

Hemsidan                                                                                                     
Svårigheter att komma in på hemsidan från vissa plattformar, kommer att åtgärdas med 

hjälp av en konsult som debiterar cirka 1000 kronor i timman. Enligt bedömning tar arbetet 
en timma.

  Miljöarbetet 2025

Vi kommer att arbeta med miljöprojekt under 2025 och satsningen på risstaket och att 
kunna allt om kompostering fortsätter.                                                                                                       

Vi ses på årsmötet 29 mars, Styrelsen                               


